
Školská Rada při ZŠ Praha 7, Strossmayerovo nám.4 

Zasedání dne 5.6.2018 budova ZŠ Strossmayerovo nám.4 

Zasedání se zúčastnilo 6 členů z 9. 

Luděk Carbol (carbol@znalex.cz), přítomen 

Jan Čižinský (cizinskyJ@praha7.cz), nepřítomen 

Jakub Novák (jakubnvk@gmail.cz), nepřítomen 

Lada Albrechtová (lada.albrechtova@zs-stross.cz), přítomna 

Jan Krpata (jan.krpata@zs-stross.cz), přítomen            

Martin Provazník (martin.provaznik@zs-stross.cz) , přítomen            

Martin Brejcha (martin.brejcha@seznam.cz), přítomen 

Marta Edith Holečková (marta.edith@seznam.cz), nepřítomna 

Martina Komárková, předsedkyně  (skolskarada@zs-stross.cz) , přítomna 

K zasedání byl přizván i pan ředitel Mgr. František Rada. 

Program k jednání:  

1. Posunutí výuky na 8:30 

 p. ředitel předložil školské radě výsledek hlasování rodičů (204 PRO, 179 PROTI posunutí 
začátku výuky) 

 Členové schválili posun výuky 5:1 (5 ano-1 ne). 
 Posun výuky na 8:30 začne ve školním roce 2018/19 – v tomto smyslu bude upraven školní 

řád. 
 Proběhla diskuse nad možností odlišné organizace výuky u bilingvních tříd, vzhledem k jejich 

současnému programu. Zatím bez shody. Ta je třeba hledat ve spolupráci pedagogů a s rodiči 
žáků z těchto tříd. 

 

2. Vypořádaní školy s nařízením EU na ochranu osobních údajů(GPDR). 

 Škola podnikla kroky k dodržení nařízení, které začaly uvádět do praxe. 
 

3. Kontroly školské inspekce 

 Školské radě byli předložené výsledky Školské inspekce, které na škole proběhly. 
 Školská inspekce žádné pochybění školy nenašla. 

 

 

V Praze dne 5.6.2018  

Předsedkyně  Školské rady  Martina Komárková 
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